

## résidences immobilier

Quartier Auteuil. magnifique maison meublée située dans une voie privée a l'abri des regards. Possibilité de location pour 6 mois. Rez-de-chaussée: Un salon/salle à manger. une cuisine équipée. une terrasse et un toilette invité. Premier étage: Deux chambres confortables. Une salle de bains moderne. Deuxième étage: Une suite parentale avec un dressing spacieux et une salle de douche privative. Sous-sol: Une buanderie. une chambre avec salle de douche et toilette. un local technique. Une place de parking privative dans la voie privée complète ce bien. Loyer mensuel charges comprises: 9 900

Auteuil district. magnificent furnished house located in a private lane out of sight.First floor: living/dining room. fitted kitchen. terrace and guest toilet.Second floor: Two comfortable bedrooms. modern bathroom.Second floor: A master suite with spacious dressing room and private shower room.Basement: laundry room. bedroom with shower room and toilet. utility room.A private parking space in the private lane completes this property.Monthly rent including charges: 9 900 eurosSecurity deposit: Three months' rent.Fees for "second home" or "company apartment": 10% of annual rent + VAT.For ...

## **JOHN TAYLOR PARIS**

32 avenue Pierre 1er de Serbie - 75008 PARIS 8EME Contacter l'agence





